

《单词百科:DIEA是什么意思?DIEA怎么发音?DIEA的解释和用法》

英语单词DIEA是什么意思?DIEA怎么读?DIEA怎么发音?简答网为您整理了DIEA的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



DIEA的意思

1、abbr.Dictionary of Industrial Engineering Abbreviations;

DIEA的双语例句

1、The Diea Renew and Path Innovate of Chinese Aesthetic History Studies

中国美学史研究的观念更新及路径创新

2、HATU/ HOAt/ DIEA (4-fold equivalent) as the coupling reagent;

HATU/HOAt/DIEA为缩合剂(4倍过量);

3、It makes a conclusion of the origin and usages of the thinking of yin yang and five

elements of Cha Mu. And it gives a new diea of shaped eye people that origin from the symbol of yin yang.

这部分对《查姆》中阴阳五行观念的起源和运用进行了梳理，并提出眼睛人形象源于阴阳符号的新观点。

4、Based on entropy theory, in this paper entropy method is put forward for quantity analysis to decide tender policy with an example of tender price using "effective distribution" of information construction, which gives a new diea for applying entropy method in dealing with engineering risk.

以信息熵理论为基础，提出信息结构的合理分布，并结合投标报价算例，给出确定投标策略的定量分析的熵方法。为在工程风险分析等领域应用信息熵解决工程实际问题提供新思路。

以上是简答网为您整理的DIEA怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于DIEA的用法、D

IEA的释义、DIEA的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/DIEA>

